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Dagsorden 1. Meddelelser 
Vi ser lige nu frem mod næste skoleår, hvor visitationen er i gang. Lige 
nu ser vi på 7 elever. Ikke sikkert at de alle er til Skovager. Der kommer 
en visitationsrunde mere til maj. Det vanskeliggør planlægningen for os. 
 
Vi har lavet udkast til klassedannelser, som personalet drøfter og 
kommer med tilbagemeldinger på, hvorefter klassedannelserne 
genovervejes. 
 
Vi har i år mange elever der går ud (13). Hvis der er færre elever der 
starter til sommer, betyder det noget personalemæssigt. 
 
Vi har de sidste år fået mange elever ind til skolestart, som betyder at vi 
har årgangs-indskolingsklasser. Det betyder at indskolingen har været 
presset på pladsen. 
 
Vi forventer at kunne rykke nogle elever op i nye fællesrum, og dermed 
fordele eleverne mere jævnt på skolen. 
 
Der er kommunale indsatser som fortsætter; Professionelle 
Læringsfællesskaber (nu SKIPP, men samme proces vi arbejder videre 
i). På Skovagerskolen arbejder vi med denne indsats med 
udgangspunkt i Low Arousal, som vi har arbejdet med sidste og dette 
skoleår. 

 
2. Pavillon – orientering om erstatningsbyggeri 

Vi er opstartet på en byggeproces (Tage siger at det er spændende…) 
Vi havde ønsket at få flere kvadratmeter til afdelingen, men det fik vi 
ikke. Der er pt mange der har brug for byggeri enten renovering eller 
demografi-udvidelser. Vi har et ønske om at sikre mulighed for at 
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udbygge senere hen. 
B&U forvaltningen har selv fundet 6,4 mio. kr. til at lave et 
erstatningsbyggeri, dvs. samme antal kvadratmeter som vi har i dag. 
Forslag: Kunne man fremtidssikre at man kunne bygge oven på den 
nye bygning? 
 
Der er mange ønsker, og der vil vi skulle prioritere. Vi kan ikke få alle 
ønsker indfriet. Der har været møder med projektleder og repræsentant 
fra kommunale ejendomme, med personale fra skolen (AMR, TR og 
repræsentanter fra P, samt serviceleder og ledelse). 
Der er nogle krav fra Arbejdstilsynet som der skal tages højde for, 
herunder større toiletfaciliteter og forbud mod alene-arbejde. 
 
Planen er at byggeriet står færdigt til skolestart 2024. 

 
 

3. Regnskab 
Regnskabet fremlagt. 
Vi ender ud med at have brugt budgettet, men kan gen-overføre 
overførslen fra sidste år på 1,6 mio. kr. 
 
Vi står for at skulle udskifte en del personale PC’er. 
Vi forventer selv at skulle bruge midler på hegn og legeplads i 
forbindelse med den nye bygning. Øvrig istandsættelse af udearealerne 
forventer vi indregnet i byggesummen, uden at det går ud over antal 
kvadratmeter i det nye byggeri. 
 

 
4. Hvilke temaer ønsker bestyrelsen af drøfte fremadrettet v/Tage 

Brainstorming af ideer: 

• Temaaftner for forældre (herunder workshops, årshjul, 
forældredrøftelser) 

• Forældrekaffe 
o Socialt element, forældre i lignende situationer 
o Gulerod for prioritering: Tema-eftermiddag 

• Anden kommunikation med forældre end AULA (fx Facebook) 

• Søskende til børn med handicap. Videndeling, søskendeaftner, 
tema-aften. 

• Gøre skolebestyrelsen fra Skovagerskolen synlig i Byrådet i Vejle 

• Oplæg ved elevrepræsentant (Kari? HIVO?) 

• Sansehave 

• Mere motorik på skoleskemaet 

• ”Skole i skoven” / Frilufts-Liva (Branding) 
 

Der arbejdes videre med punktet på næste møde. 
 
 
5. Evt. 

 


